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CONSELL TERRITORIAL DE PLA D’EN BOET - PERAMÀS de 

 

Número sessió: 22 

Caràcter: Ordinari 

Data: 15 de desembre de 2016 

Hora: 19.15 h 

Lloc: Centre Cívic Pla d’en Boet 

 

Hi assisteixen: 
Assoc. de veïns de Peramàs-Esmandies    Vocal 

Assoc. de veïns de Pla d’en Boet    Vocal 

Assoc. Esportiva Boet Mataró     Vocal 

Grup Municipal C’s      Vocal 

Grup Municipal PSC-CP     Vicepresidenta 

JLPM (ciutadà/na a títol individual)    Vocal 

LPI (ciutadà/na a títol individual)    Vocal 

Carles Romero       Enginyer Servei Mobilitat 

Núria Calpe       Presidenta 

Coral Mas       Secretària 

David Bote       Alcalde de Mataró 

 
 
S’excusen: 
Assoc. de veïns de Peramàs-Esmandies    Vocal 

Assoc. de veïns de Pla d’en Boet    Vocal 

Unió de Botiguers de Mataró     Vocal 

Grup Municipal CUP-PA     Vocal 

Grup Municipal ERC-MES-AM    Vocal 

Grup Municipal PxC      Vocal 

 

 

 
No assisteixen: 
Assoc. de veïns de Torre Llauder    Vocal 

Assoc. de veïns de Torre Llauder    Vocal 

Grup Municipal CIU      Vocal 

Grup Municipal PPC      Vocal 

Grup Municipal Volem Mataró     Vocal 
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Ordre del dia: 

 

1. Lectura i aprovació de l’acta de la darrera sessió del consell 

2. Reordenació estacionament carrer de Montserrat Cuadrada 

3. Treballs de modificació elèctrica i canvi de tensió Casal de Barri Peramàs-Esmandies 

4. Valoració propostes PAM 

5. Seguiment demandes 

6. Sobrevinguts 

7. Precs i preguntes 

 

1. Lectura i aprovació de l’acta de la darrera sessió del consell  

S’aprova l’acta de  la darrera sessió per unanimitat. 

 

2. Reordenació estacionament carrer de Montserrat Cuadrada 

En Carles Romero, enginyer tècnic del servei de Mobilitat, explica l’embolic que suposa actualment 

l’estacionament del carrer de Josep Montserrat Cuadrada i ens informa de la proposta que s’ha fet des de 

Mobilitat per a millorar el tema.  

Un seguit de queixes per part dels veïns és el desencadenant de la proposta. 

Malgrat no sigui per falta d’espai (tant la calçada com les voreres són força amples), actualment hi ha 

trams amb diferents tipologies i mal resolts. Els morros dels cotxes sobresurten i ocupen part de la vorera, 

quedant aquesta molt estreta i provocant que la gent acabi passant per la calçada. 

En LPI comenta que això s’agreuja donat que allà hi ha l’AGIM, l’institut, una escola... 

JLPM fa l’observació de què els cotxes invadeixen la vorera però per la part del darrera els sobre un bon 

tros. 

En Carles Romero explica que, a l’espera de què un dia es pugui reurbanitzar, es faran algunes actuacions 

senzilles, de poc cost, on tothom hi surti guanyant. 

Per una banda hi haurà una reordenació de l’estacionament de diferent forma segons el tram per tal 

d’aconseguir un espai practicable. La idea és alliberar espais perquè la gent pugui circular. 

La proposta es va presentar al Consell de Mobilitat i es va considerar favorable; al ser part del territori 

també s’ha vist oportú presentar-ho al Consell. 

Pregunten si es posarà algun tipus de senyalització. En Carles Romero diu que es marcarà aparcament 

lliure en línia blanca i els primers dies es posaran tanques. 

La representant de l’AVV Peramàs-Esmandies comenta que el gir del carrer de Montserrat Cuadrada a 

Cerdanyola suposa un conflicte ja que no hi ha prou visibilitat dels cotxes que vénen de la dreta. Pregunta 
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si posant una banda reductora seria una solució. En Carles comenta que les bandes reductores generen 

protestes pel tema del soroll; no obstant, demanarà quina és la sinistralitat per veure si realment hi ha 

accidents o és una sensació. 

La representant de l’AVV Peramàs-Esmandies comenta que si s’eliminen barres de bicis d’algun lloc 

estaria bé reubicar-les i proposa fer-ho a la zona de la plaça de Rafael Casanovas. 

Per acabar, en Carles comenta que encara no hi ha data d’inici del projecte però no trigaran massa. 

 

3. Treballs de modificació elèctrica i canvi de tensió Casal de Barri Peramàs-Esmandies 

La presidenta del Consell explica el projecte de modificació elèctrica que es farà al Casal de Barri de 

Peramàs-Esmandies, donada la precarietat de la instal·lació actual. Comenta que està previst arreglar-ho i 

adequar-ho amb la tensió necessària perquè estigui preparat en un futur, quan s’hagi de posar ascensor, 

estufes... Es farà un nou armari de comptadors a la façana de la Ronda de Leopoldo O’Donnell de manera 

que hi haurà unes portes al carrer per accedir-hi en cas necessari. 

La president del Consell del Consell, mostrant el plànol, acaba d’explicar el circuït de la instal·lació així 

com les escomeses que es trauran i els nous armaris de connexions. 

Per acabar explica que ha estat informat a tots els grups municipals i possiblement s’iniciïn les obres el 

primer trimestre de l’any vinent. 

 

4. Valoració propostes PAM 

La presidenta del Consell comenta una a una, cadascuna de les valoracions de les propostes PAM 2017. 

Pel que fa a l’adequació i millora de l’equipament Eusebi Millan, s’accepta parcialment la proposta i se’n 

farà un seguiment pel que fa a l’accessibilitat i a la ventilació. La representant de l’AE Boet Mataró  

matisa que es tractaria d’arreglar els vestuaris en general ja que estan molt deixats; hi ha dos lavabos de 

dona i un d’home i no és suficient tenint en compte que es fan moltes activitats que aglutinen més de 400 

persones. Pel que fa a la ventilació, la representant de l’AVV Pla d’en Boet comenta que no n’hi ha gens, 

a l’estiu hi fa una calor insuportable i fins i tot hi ha gent que ha caigut a terra. 

Respecte la proposta de convertir la Ronda O’Donnell-Joan Larrea-Francesc Macià en eix comercial i 

convivencial no ha estat acceptada. La representant de l’AVV Peramàs-Esmandies comenta que no es 

tracta de crear aquest eix sinó que les actuacions es facin amb tendència a què en un futur pugui esdevenir 

aquest eix. 

La representant de l’AVV Pla d’en Boet comenta que molts comerços tanquen  perquè queden amagats. 

Respecte els jardinets privats hi ha veïns que no volen que es treguin; visualment els agrada i ho senten 

com a seu. Amb un canvi de generació potser això es podrà canviar... La representant de l’AE Boet 

comenta que si es fa un projecte en condicions i es presenta als veïns potser els convencem. 

Sobre l’aplicació per fases del Pla Director de rehabilitació del Casal de Barri de Les Esmandies s’ha 

acceptat parcialment, concretament en el tema de la modernització de la xarxa elèctrica (que hem explicat 

en el punt 3 de l’ordre del dia) i la neteja de la teulada. La representant de l’AVV Peramàs-Esmandies 

comenta que el passat novembre van venir a netejar la teulada; ara caldrà veure si vénen semestralment.  
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El fet de preveure alguna ruta en la que Mataró Bus pari davant del CAP Ronda Prim en recorregut 

ascendent i apropant la gent de la part baixa de Pla d’en Boet i del Centre també s’ha acceptat parcialment 

ja que es tindrà en compte en el nou Pla de Mobilitat.  

La proposta 5 referent a la millora del manteniment i neteja de la plaça de Catalunya, plaça d’Occitània i 

vorera de muntanya dels carrers Biada-Camí del Mig no s’ha acceptat per motiu pressupostaris. La 

presidenta del Consell explica que malgrat no hi hagi un servei específic de neteja per aquests indrets, 

s’ha incrementat el pressupost del servei ordinari de neteja, la qual també tindrà els seus efectes en 

aquests espais. 

La representant de l’AE Boet Mataró comenta que tot el sector de Pla d’en Boet que toca amb el polígon 

està molt brut degut a l’incivisme dels veïns i de la gent de fora, que deixen la brutícia i les deixalles al 

carrer en comptes de portar a la deixalleria.   

La proposta de sol·licitar a l’autoritat del Transport Metropolità la possibilitat de modificar el recorregut 

de la línia 11.1 ha estat acceptada i s’enviarà petició d’estudi al Servei Territorial de Transports de 

Barcelona. 

Respecte la proposta 7, en què es demanava resoldre el problema de convivència dels pisos de la Torre 

del Cogoll, no s’ha acceptat perquè la resolució d’aquest conflicte no correspon a l’Ajuntament sinó a 

l’Agència Catalana de l’Habitatge. No obstant, tant des de la regidoria de la Núria Moreno com de la 

Isabel Martínez s’hi està treballant, però no com a acció PAM.  La representant de l’AE Boet comenta 

que fa poc, la regidora Núria Moreno, en una reunió amb l’AVV Pla d’en Boet els va passar les dades de 

la situació actual. 

El que fa a l’estudi dels entorns de davant del poliesportiu Eusebi Millan per tal d’adequar-lo amb 

mobiliari, aparells gimnàstics.... no s’ha acceptat per motius pressupostaris, a banda de què la pista 

coberta que s’està construint ja cobrirà aquesta necessitat. 

La representant de l’AE Boet Mataró comenta que no es veurà una zona esportiva acabada, tot  són 

pedaços... Demana buscar una solució perquè l’aigua i la sorra no entri a la pista coberta. També comenta 

que es van substituir els fanals que hi havia a l’esplanada de davant del poliesportiu perquè estaven 

malmesos pels orins de gos. Al remplaçar-los, un dels fanals es va desplaçar més cap a la coberta perquè 

donés llum allà i ara l’esplanada queda fosca. Per altra banda, comenta que es van canviar les faroles 

situades en el carreró que hi ha entre el pavelló i l’escola Torre Llauder; diu que només n’han posat quatre 

i que l’última part queda molt fosca.  

L’alcalde David Bote comenta l’any que ve es farà una inversió important en el camps de futbol de Pla 

d’en Boet. Diu que hi ha un problema amb la gespa i el 2017 caldrà renovar-la. La presidenta del Consell 

afegeix que la gespa dels camps té una garantia d’uns 10 anys i ara, mica en mica, caldrà anar-los 

renovant tots.  

Respecte la proposta 9, referent a resoldre els problemes i la brutícia derivats del botellon, s’ha acceptat la 

proposta ja que s’elaborarà un Pla d’oci nocturn segur i saludable alhora que hi haurà operatius policials 

específics de la policia Local i dels Mossos d’Esquadra a la zona d’oci. 

La representant de l’AVV Pla d’en Boet insisteix en incidir en el tema de la neteja ja que els voltants del 

poliesportiu i del camp de futbol està sempre ple de brutícia. 

Pel que fa a l’última proposta, on es demanava reparar l’asfalt i alguns passos de vianants així com dotar 

de rampes els passatges entre Rosa Sensat i Sant Cugat per millorar la mobilitat de la gent gran, 

discapacitats físics... s’ha acceptat parcialment ja que la renovació de l’asfalt dels passos de vianants està 
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previst en el projecte de renovació i millora de paviment 2017. L’alcalde puntualitza que s’ha fet un pla 

d’asfalt a nivell de ciutat però encara no s’ha fet la priorització de carrers. 

El tema de les rampes entre passatges és complicat i s’estudiarà poder fer-ne alguna. 

La representant de l’AVV Peramàs-Esmandies demana prendre consciència de la importància de 

planificar urbanísticament amb visió de futur per evitar després aquests problemes. La presidenta del 

Consell comenta que les modes van canviant i possiblement els tècnics que dissenyaven els carrers els 

anys 70, d’acord  amb les necessitats del moment, pensaven diferent que ara. 

 

5. Seguiment demandes 

Pel que fa al seguiment de demandes, la secretària del Consell comenta que ja es va avançar un document 

on venien recollides les respostes i demana si hi ha algun dubte. En el moment d’enviar el document, 

quedava però una demanda pendent de resposta però ara ja la tenim. 

Es tracta del semàfor de la plaça de l’Alcalde Xifra-Gatassa (al costat dels metges del Camí del Mig). 

Inicialment durava 90 segons i ara l’han reduït a 30, i es demanava poder allargar el temps novament per 

adaptar-ho a les persones amb mobilitat reduïda que ho solen utilitzar.  

La resposta tècnica ha estat que ara s’han fet dues fases de 30 segons amb l’objectiu de millorar el 

transport públic ja que l’autobús havia d’esperar molt. S’han fet les comprovacions necessàries i es 

considera que hi ha temps suficient per passar. La secretària del Consell afegeix que s’han fet fases de 30 

i 24 segons segons la franja horària d’acord amb l’horari del CAP. 

La representant del l’AVV Peramàs-Esmandies comenta que en el moment que es va plantejar aquesta 

demanda al Consell, ho va observar i també creu que hi ha temps de sobres, de manera que està d’acord 

amb la decisió ja que ha estat presa amb criteri tècnic malgrat les percepcions puguin ser molt divergents. 

 

6. Sobrevinguts 

La presidenta del Consell recorda el projecte de l’alcalde al barri, i comenta que aquesta setmana l’alcalde 

està instal· lat al Centre Cívic Pla d’en Boet. Diu que ha vingut molta gent  que hi ha hagut molta activitat 

de l’Ajuntament. 

 

7. Precs i preguntes 

Comenten que al passatge d’Alfons el Magnànim hi ha un forat a terra que per molt que es tapi es torna a 

formar. Passarem nota a espais públics. 

En JLPM comenta que la canonada que hi ha al costat de la farmàcia del carrer de Pizarro s’està oxidant 

degut als orins de gossos. Passarem nota. 

També demana si es té alguna informació sobre la plaça de Lluís Gallifa. La presidenta del Consell 

comenta que es compta amb una subvenció de la Diputació per aquesta plaça i la de Can Civit, però a 

diferència d’aquesta última, en que ja es parteix d’un projecte existent, en el cas de Lluís Gallifa cal fer-ne 

el disseny.  

La representant de l’AE Boet pregunta com quedarà finalment la pista poliesportiva pel que fa a l’aigua, 

la sorra i la brutícia que hi entra. Diu que resulta irònic que es cobreixi la pista perquè es pugui fer 

activitat a dintre quan plogui i resulta que l’aigua hi entra igualment, just a la part on es posa l’escenari; i 
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també pel costat de l’Eusebi Millan. L’alcalde diu que cal buscar-hi una solució , tapar la ranura, posar 

una protecció que eviti l’entrada d’aigua, algun bordillo,... 

També comenta que les cistelles de bàsquet de la pista coberta, que en el projecte de pavelló havien 

d’anar penjades, s’han fixat provisionalment a terra i no queda distància entre la cistella i la columna. Ara 

han posat una protecció a la cistella de bàsquet però continua sent perillós perquè al darrera hi ha la biga  

sense cap protecció.  

La presidenta del Consell aprofita per recordar que el proper diumenge a les 11.00 h s’inaugura el 

pavelló. 

La secretària del Consell també recorda que demà hi ha la Festa del Voluntariat a la que tots hi estan 

convidats. Comenta els horaris previstos de l’acte i reparteix fulletons amb la programació de la Setmana 

del Voluntariat. 

 

Acords i compromisos 

- Passar incidència a espais públics del forat que hi ha al passatge d’Alfons el Magnànim perquè 

l’arrangin. 

- Passar incidència de la canonada situada al costat de la farmàcia del carrer de Pizarro ja que està      

oxidada degut als orins de gossos i és un perill. 

 

Documents lliurats a la sessió o enviats per correu electrònic 

- Acta de la reunió anterior (08/11/2016) 

- Valoració tècnica propostes PAM 2017 

- Seguiment demandes Consells anteriors 

- Fulletó programació Setmana del Voluntariat 

 

 

Sense més temes a tractar es tanca la sessió a les 20.45 h 

    

Presidenta del Consell Territorial   Secretària 

 

 

Núria Calpe Marquet     Coral Mas Badia 

 

 

Mataró, 15 de desembre de 2016 


